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Výročná správa o činnosti Rady školy pri ZŠ Andreja Radlinského v Kútoch za rok 2019 

 
V priebehu roka 2019 sa uskutočnili tri riadne zasadnutia rady školy (ďalej RŠ) a jedno spoločné 

stretnutie s o.z. Rada školy z dôvodu spoluorganizovania Behu pre zdravie. 

 

RŠ pracovala v tomto zložení:  

predseda RNDr. Miroslava Matúšková, PhD. zástupca zriaďovateľa 

podpredseda Petra Antálková zástupca rodičov 

členovia 

Mgr. Jarmila Krajčíková 
zástupcovia pedagogických zamestnancov 

Mgr. Adam Mikuš  

Gabriela Hnátová zástupca nepedagogických zamestnancov 

Ing. Elena Balážová 

zástupcovia rodičov Marcela Ralbovská 

Ľudmila Húšťavová 

Ing. Naďa Antálková 

zástupcovia zriaďovateľa Eva Kollárová 

PaedDr. Eva Turkovičová 

 

Na zasadnutiach sa RŠ zaoberala úlohami, ktoré jej vyplývajú zo zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov a z ustanovenia § 9 ods. 1 vyhlášky Ministerstva školstva SR č. 291/2004 Z. z. 

V súlade so štatútom sa RŠ organizačne spolupodieľala na podujatiach organizovaných ZŠ 

a občianskym združením Rada školy (Beh pre zdravie a Deti škole).  

Na zasadnutiach sa  pravidelne zúčastňovali aj riaditeľka a zástupkyňa riaditeľky ZŠ. Spolupráca 

v vedením ZŠ bola veľmi ústretová.  

 

Zasadnutie 12.3. 2019  

 Z dôvodu odstúpenia p. Daši Krátkej (zástupkyne rodičov) sa na základe výsledkov volieb stala 

členkou RŠ p. Elena Balážová 

 Členovia RŠ prerokovali SPRÁVU O HOSPODÁRENÍ A ČERPANÍ ROZPOČTU ZŠ Andreja 

Radlinského v Kútoch v roku 2018 (ďalej správa), ktorú predložila riaditeľka ZŠ. Konštatovali, 

že predložená správa je v súlade so zákonom č. 597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, 

stredných škôl a školských zariadení, v súlade s VZN č. 1/2013 a dodatkom č. 5 k VZN č. 1/2013 

o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení na území obce Kúty  

 Predsedníčka RŠ predložila PLÁN ZASADNUTÍ NA ROK 2019 a VÝROČNÚ SPRÁVU O ČINNOSTI 

RŠ za rok 2018. Členovia RŠ ju vzali na vedomie. 

 

 

Zasadnutie 30. 9. 2019 

 RŠ sa podrobne zaoberala dokumentami predloženými riaditeľkou ZŠ:  

o SPRÁVA O VÝCHOVNO-VZDELÁVACEJ ČINNOSTI, JEJ VÝSLEDKOCH A PODMIENKACH ZA 

ŠKOLSKÝ ROK 2018/2019 Členovia RŠ podrobne preštudovali predložený dokument, 
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pripravené otázky a pripomienky prediskutovali s predkladateľkou. RŠ konštatovala, 

že správa je vypracovaná v súlade s legislatívou, veľmi objektívne hodnotí výsledky 

a podmienky výchovno-vzdelávacej činnosti a odporučila zriaďovateľovi správu 

schváliť.  

o ŠKOLSKÉ VZDELÁVACIE PROGRAMY RŠ prerokovala vzdelávacie programy ISCED 1, 

ISCED 2, Inovovaný ISCED 1, Inovovaný ISCED 2, Výchovný program ŠKD.  Všetky 

dokumenty boli členmi RŠ odporučené na schválenie zriaďovateľovi. 

o KONCEPCIA ROZVOJA ZÁKLADNEJ ŠKOLY ANDREJA RADLINSKÉHO NA ŠKOLSKÉ ROKY 

2019/2020 a 2020/2021 RŠ prerokovala uvedený dokument, tento vzala na vedomie 

bez pripomienok. 

o VYHODNOTENIE KONCEPČNÉHO ZÁMERU ZÁKLADNEJ ŠKOLY ANDREJA RADLINSKÉHO 

V ŠKOLSKOM ROKU 2018/2019 RŠ prerokovala uvedený dokument, tento vzala na 

vedomie bez pripomienok. 

o PEDAGOGICKO – ORGANIZAČNÉ A MATERIÁLNO – TECHNICKÉ ZABEZPEČENIE 

VÝCHOVNO – VZDELÁVACIEHO PROCESU  V ŠKOLSKOM ROKU 2018/2019 RŠ uvedený 

dokument vzala na vedomie bez pripomienok. 

o Predmetom diskusie bol stav elektroinštalácie, kotolne, oplotenia a ďalších záležitostí 

týkajúcich sa prevádzky školy. Predbežne bol dohodnutý termín podujatia DETI ŠKOLE, 

ktorý organizuje Občianske združenie Rada školy, spolu s ďalším organizačným 

zabezpečením.  

 

Zasadnutie 11. 11. 2019 

o Riaditeľka ZŠ predložila Návrh rozpočtu školského klubu detí a školskej jedálne na šk. 

rok 2019/2020. Členovia RŠ vzali návrh na vedomie.  

o RŠ sa zaoberala aj otázkou oboznamovania sa žiakov so spolužiakmi s rôznymi 

zdravotnými znevýhodneniami. Prítomní sa zhodli, že osveta je v tomto prípade 

dôležitá, je potrebné organizovať besedy s touto tematikou, triedne schôdzky, čo 

pomôže začleneniu takýchto detí do kolektívu,  je potrebné zvoliť vhodnú formu.    

o V rámci bodu „Ostatné“ boli dohodnuté podrobnosti ohľadne organizačného 

zabezpečenia podujatia Deti škole organizovaného Občianskym združením Rada školy. 

 

 

 

V Kútoch 31. 3. 2020 

 

                                                                                          Miroslava Matúšková 

predseda RŠ pri ZŠ Andreja Radlinského v Kútoch 


